





احصل على خصم بقيمة 9/010 على هاتف iPhone الجديد وإصداراته المختلفة مع بطاقة البنك التجارى الائتمانية "صدارة إنفينيت" من Visa

Get 10% discount on the new iPhone 16 models with Commercial Bank's Sadara Infinite Credit Card by Visa

Terms and Conditions الشروط والأحكام

- يسري هذا العرض من 22 ديسمبر 2024 وحتى 22 يناير 2025.
- This offer is valid from 22 December 2024 to 22 January 2025.
- هذا العرض متاح بشكل حصري لحاملي بطاقة صدارة إنفينيت الائتمانية من البنك التجاري.
- This offer is exclusively available to Commercial Bank Sadara Infinite Credit Cardholders.
- العرض متاح فقط على عمليات الشراع التي تتم داخل متاجر لولو التالية: " أبو سـدرة مول، وعين خالد، وجزيرة اللؤلؤة، ومدينة بروة" وذلك عبر خيار "اشترِ الآن وادفع لاحقًا (BNPL)" من البنك التجاري.
- The campaign is valid only for instore purchases made at following Lulu outlets: "Abu sidra Mall, Ain Khalid, The Pearl and Barwa city" using Commercial Bank "Buy Now, Pay Later" (BNPL) option.
- يسري الخصم على شراع هاتف iPhone وإصداراته المختلفة فقط.
- The discount applies to the purchase of the iPhone 16 model and its variants only.
- يسري الخصم حصريًا على عمليات الشراع التي تتم من خلال ميزة "اشتر الآن وادفع لاحقًا (BNPL)" من البنك التجاري، وبالتالي سيتم استبعاد عمليات الشراع التي تتم دون اختيار ميزة "اشتر الآن وادفع لاحقًا" من هذا العرض.
- The discount is exclusive for the purchases made through Commercial Bank "Buy Now, Pay Later" (BNPL) option. Purchases which are made without BNPL will be excluded from this campaign.
- هذا العرض متوفر على أساس أولوية الشراع وحتى نفاد الكمية المحدّدة.
- This offer determined on a first-come, first-served basis until stock lasts.
- للاستفادة من مزايا هذا العرض، يجب على العميل أن يطلب من أمين الصندوق تحديد خيار "اشترِ الآن وادفع لاحقًا" من البنك التجاري قبل إتمام عملية الدفع.
- To enjoy the campaign benefits, customer must request the cashier to choose Commercial Bank "Buy Now, Pay Later" (BNPL) option before billing.
- لا يُمكن تعديل أو إلغاء خطة الدفع بالأقساط بعد اختيارها. وإذا قام العميل بتسريع/إلغاء خيار الدفع بأقساط شهرية متساوية دون انتهاء فترة الأقساط الشهرية المتساوية المُختارة لحظة الشراء، سيتم حينها فرض رسوم خدمة على بطاقة العميل بقيمة 600 ريال قطرى مع ظهور عبارة "إلغاء الخصم على هاتف آيفون".
- The instalment plan cannot be modified or cancelled once chosen. If the customer accelerates/cancels the Equated Monthly Instalments ("EMI") option without completing the EMI tenure selected during the point of purchase; there will be a service fee of QAR 600 will be applied to the customer card with narration "Reversal of I-Phone discount".
- الخصم متاح لمرة واحدة فقط لكل حامل بطاقة خلال فترة العرض.
- The discount is limited to one time per card user during the campaign period.
- لن يشـمل هذا الخصم طلبات الشـراء المُسـبـقة.
- The discount won't be applicable for pre-orders.

 Any refund will be processed as per the
- ستتم معالجة أيِّ عملية استرداد وفقًا لسياسة الإرجاع المعتمدة من قبَل المتجر الشريك الذي تمت فيه عملية الشراع.
- standard return policy of the partner outlet where the purchase was made.

 Discounts are non-transferable and cannot be
- الخصومات غير قابلة للتحويل، ولا يُمكن استبدالها بنقود أو أيّة بدائل أخرى.
- This offer cannot be combined with any other promotions, discounts, or offers.

exchanged for cash or any other alternatives.

- لا يُمكن استخدام هذا العرض بالتزامن مع أيَّة عروض ترويجية، أو خصومات، أو عروض أخرى.
- Commercial Bank reserves the right to modify, extend, or cancel the campaign at any time without prior notice.
- يحتفظ البنك التجاري بالحق في تعديل أو تمديد أو إلغاء العرض في أيّ وقت دون إشعار مسبق.
- The offer is subject to the terms and conditions of the partner outlets, and Commercial Bank is not responsible for the quality, durability, availability or warranty of the iPhone 16.
- يخضع هذا العرض للأحكام والشروط المعتمدة من قبل المتاجر الشريكة، ولذا فإنّ البنك التجاري غير مسؤول عن جودة أو متانة أو توفّر أو ضمان هاتف iPhone.
- Commercial Bank will not be liable for any loss, damage, or expense arising directly or indirectly from the use of this offer or the purchased product.
- لا يتحمَّل البنك التجاري المسؤولية تجاه أيَّ خسارة أو ضرر أو تكاليف ناجمة بشكل مباشر أو غير مباشر عن استخدام هذا العرض، أو المنتج الذي تم شراؤه.
- Commercial Bank will not be held responsible for any issues related to product availability, delivery, or performance.
- لا يتحمَّل البنك التجاري المسـؤولية تجاه أيَّة مشـاكل تتعلق بتوفر المنتج أو تسـليمه أو أدائه.
 - By participating in this campaign, participants agree to allow the Commercial Bank to use their name, photograph, and details of the campaign for marketing purposes in any form of media without further compensation.
- من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق المشاركون على السماح للبنك التجاري باستخدام أسمائهم وصورهم وتفاصيل العرض لأغراض التسويق بأي شكل من أشكال الوسائط دون أن يكون هناك تعويض إضافي.
- Any changes to the terms and conditions will be communicated through official channels, such as the Bank's website or mobile application.
- سيتم الإبلاغ عن أيَّة تغييرات تطرأ على الشروط والأحكام عبر قنوات التواصل الرسمية، مثل: الموقع الإلكتروني للبنك التجاري أو تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوّال.
- Commercial Bank reserves the right to disqualify any participant who is found to be in breach of the terms and conditions or involved
- يحتفظ البنك في الحق باستبعاد أي مشارك يتبيّن أنّه قد خالف الشروط والأحكام، أو أنّه متورّط في أنشطة احتيالية.
- in fraudulent activity.

 In case of dispute, the decision of Commercial
- يكون قرار البنك التجاري نهائيًا ومُلزِمًا في حالة حدوث أيّ نزاع.
- Bank shall be final and binding.

 Proportionating in this compaign, sustamore
- من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق العملاع على الالتزام بهذه الشروط والأحكام، وأيّة شروط أخرى قد يفرضها البنك التجاري والمتاجر الشريكة.
- By participating in this campaign, customers agree to be bound by these terms and conditions as well as any other terms that may be imposed by Commercial Bank and the partner outlets.



